
	 Ejerforeningen	Søbyen	16-20,	8660	Skanderborg	

Referat fra bestyrelsesmøde i E/F Søbyen 30. oktober 2019  

Deltagere: Jette Kjær Hansen (18, 2.tv.), Steen Guldmann (16, 3.tv.), Susanne 
Bruun (18, 2.th.), Erik Reinholdt (16, 4.th.) og Inger Sørensen (16, 4.tv.).  

Afbud: Ingen 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

OK 

2. Siden sidst 

a. 5 års-gennemgang:  

Rensning af nedløbsrør ved nr. 18 er sket. Måske gøre rør kortere. 

Sokkel ved nr. 18 skal laves – er måske sket! 

Problemerne med altanglas ender måske i ”Syn & Skøn” 

3. Orientering om igangværende sager  

a. Foreningens økonomi: Ser OK ud. Overveje en %vis stigning for at spare op 
til vedligehold/forbedringer. 

b. Tjek op på korrekt fakturering fra Rengøringskælderen (Inger) 

4. Handlingsplan  

a. 5 års gennemgang: Vi skal følge op på, at anførte fejl/mangler bliver 
udbedret! 

b. Rensning af Skotrender: Erik hjemtager tilbud. 

5. Indkomne forslag  

a. Installering af afkalkningsanlæg: Erik undersøger nærmere. 

6. Eventuelt  

a. Intet 

7. Næste møde 

Onsdag d. 22. januar kl. 16.00 hos Erik – 16, 4.th. Newsec deltager.


